
Veckans regelnöt v. 19 2024  

Ja eller Nej-frågan 
Om din boll vidrör ”bansidan” av en out-pinne, är bollen då out of bounds?  
 

Spelares boll stoppas från att studsa out of bounds av åskådare  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Jannes utslag är på väg att studsa out of bounds, när den avsiktligt stoppas av en 
åskådare och stannar några decimeter in på banan. När Janne kommer fram till 
bollen redogör åskådaren för honom vad som hänt.  
Vilket alternativ är korrekt?  

A Bollen ska bollen spelas som den ligger och detta utan plikt.  
B Eftersom bollen stoppades avsiktligt av en åskådare, som hindrade den från att 

gå out of bounds, får Janne spela bollen som den ligger, men med ett slags plikt.  
C Janne måste ta lättnad med ett slags plikt enligt slag och distans.  
D Janne ska slå om slaget och detta utan plikt.  
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).      

 



Veckans regelnöt v. 19 2024 – Facit  

Ja eller Nej-frågan  
Om din boll vidrör ”bansidan” av en out-pinne, är bollen då out of bounds?  
Nej. Definition  

Spelares boll stoppas från att studsa out of bounds av åskådare  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Jannes utslag är på väg att studsa out of bounds, när den avsiktligt stoppas av en 
åskådare och stannar några decimeter in på banan. När Janne kommer fram till 
bollen redogör åskådaren för honom vad som hänt.  
Vilket alternativ är korrekt?  

A Bollen ska bollen spelas som den ligger och detta utan plikt.  
B Eftersom bollen stoppades avsiktligt av en åskådare, som hindrade den från att 

gå out of bounds, får Janne spela bollen som den ligger, men med ett slags plikt.  
C Janne måste ta lättnad med ett slags plikt enligt slag och distans.  
D Janne ska slå om slaget och detta utan plikt.  
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).    

Jannes boll stoppades avsiktligt av en person, som i detta fall var en åskådare. Han 
ska då göra en uppskattning av var bollen hade stannat om den inte stoppats. 
Denna punkt utgör sedan referenspunkt för ett lättnadsområde om en klubblängd, 
men inte närmare hål, i vilket han sedan ska droppa bollen utan plikt. R 11.2 
Men i den aktuella situationen skulle bollen gått out of bounds, varför Janne måste 
förfara som om bollen hamnat utanför banan. Han ska därför ta lättnad med ett 
slags plikt enligt ”slag och distans”. R 18.2 och R 18.1  

Svarsalternativ C  

OBS! Hade åskådaren stoppat bollen oavsiktligt skulle Janne ha spelat bollen som 
den låg och detta utan plikt. R 11.1  


